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INFORMACE OÚ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Představení zastupitelů obce 
Mgr. Naděžda Rollová  
se narodila v roce 1959 
v Praze. Dětství prožila 
s rodiči na Šumavě. 
Vystudovala Filozofickou 
fakultu UK, obor 
knihovnictví. Přes 30 let 
byla věrná tomuto oboru, 
pracovala v Národní 
knihovně v Praze, v letech 
1992 – 1999 v brandýské 
knihovně a v knihovně ve  

Slaném. Již pět let se věnuje dětskému čtenářství 
jako lektorka školních čtenářských klubů. 
Do Brandýska se přistěhovala s manželem v roce 
1992. Bydlí v Olšanech a právě neuspokojivý stav 
místních komunikací v jejím bydlišti ji přivedl do 
komunální politiky, kde se snaží o sdružování 
financí na úpravu ulic. S manželem vychovala dvě 
děti a nyní se raduje ze tří vnoučat. 

silnice, ale i k přilehlému schodišti vedoucímu ke 
škole. Současně zde byl zasazen do budoucna  
velký vzrostlý strom - dub červený. V minulém roce 
byly neznámým vandalem poničeny dvě třešně ve 
Školní ulici. Slíbili jsme novou výsadbu, proto i toto 
místo bylo osázeno dvěma novými stromy. Okrasná 
jabloň doplňuje vzhled před budovou A základní 
školy. Do budoucna bychom rádi pokračovali ve 
výsadbě zeleně v naší obci, proto již nyní jednáme 
s neziskovou organizací „Sázíme stromy“. 
Všem dobrovolníkům (Ondřeji Černickému, 
ředitelce školy Mgr. Martině Čermákové, zástupkyni 
ředitelky školy Mgr. Jitce Kučerové, místostarostovi 
obce p. Luboši Janouškovi, pracovnicím obecního 
úřadu Pavle Kovandové, Petře Kučerové, Markétě 
Nedvědové, Ing. Radovanu Kimlovi, strojníkovi 
Stanislavu Klímovi, hasičům Markétě Slapničkové,     
a Jakubu Měkotovi, Václavu a Petře Somrovým, 
nejmenším Davidu Kovandovi, Jakubu Kučerovi a 
za úžasnou morální podporu Mgr. Janě Vránové a 
její malé Violce), kteří se úspěšné páteční akce 
zúčastnili, patří náš velký dík.   
            Roman Ondráček 

      Předseda Komise životního prostředí 
 

Zpráva KŽP 
 
Komise životního prostředí 
obce Brandýsek ve spolupráci 
se Sborem dobrovolných 
hasičů pořádala v pátek 14. 
října od 14.00 hodin akci 
s názvem: „Zasaď si strom“. 
Sraz účastníků byl před 
budovou C základní školy, 
neboť hlavním cílem bylo 
vybudování živého plotu jako 
protihlukové a protiprašné 
bariéry na dětském hřišti u této  

školy. Vybranou rostlinou na živý plot se stal habr. 
Vysazené stromy vystačily nejen k plotu u hlavní  

 

Poděkování obyvatelů DKS 
 

Obec Brandýsek žádá občany o 
vyplnění anketního dotazníku 
ohledně strategického plánu 
obce, který naleznete uvnitř 
tohoto čísla KIZOBu. 
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DĚNÍ V OBCI 
DRAKIÁDA 

K podzimu jednoznačně patří pouštění draků. Proto naše kulturní komise na 16. října 
naplánovala  „Drakiádu“. 
Sešli jsme se stejně jako loni na Pískách. Svítilo sluníčko, rtuť teploměru se vyšplhala 
bezmála ke 20 stupňům, což na pouštění draků sice není zas až tak příhodné počasí, 
ale myslím, že to nikomu nevadilo - naopak - všichni jsme nasávali plnými doušky 
poslední paprsky letošního sluníčka a s dětmi si to pořádně užili. Napočítali jsme něco 
kolem 30 draků, od těch jednoduchých, po různě velké, až obří. Ty velké lítaly opravdu 
hodně vysoko, i když by se při tak krásném počasí zdálo, že je bezvětří. 
K dobré náladě přispěl i oblíbený svařáček pro dospělé a dětem přišel k chuti čaj  
s lineckými koláčky, které nám pro tuto akci upekla paní Jaroslava Skalská, čímž jí  

tímto velice děkujeme, protože se po koláčkách „jen zaprášilo“ :-) . Dětem se také líbilo, že dostaly diplom a 
medaili za to, že si přišly udělat krásné odpoledne místo sezení u televize nebo u počítače. 
Budeme se na Vás na všechny těšit samozřejmě i příští rok ! 
                                                                                     Za kulturní komisi Ivona Černická 
 

KoKi zábava no. 1 
V sobotu 15.10. se od 20:00 konala v restauraci Na Veverce nová taneční 
zábava s názvem „KoKi zábava no.1“. Tato taneční zábava vznikla díky 
ubývajícímu počtu zábav, kterých bylo dříve v naší obci bezpochyby více. 
Při volbě kapely jsme neváhali ani minutu a oslovili v Brandýsku známou 
kapelu PATEX, která si vystupování  u nás opravdu oblíbila, řadí ho mezi 
jedno z nejlepších v republice! Přes prvotní obavy o zaplnění sálu nakonec  

přišlo více než 200 návštěvníků, kteří tak položili slušné základy k tradici, kterou bychom rádi z naší nové 
zábavy udělali. Kromě hudby se mohli těšit na 21 cen za slosovatelné vstupenky, mezi kterými nechyběla 
mimo jiné uzená kýta, alkohol nebo třeba i 2 lístky na další divadelní představení v Brandýsku.  
Rádi bychom touto cestou poděkovali všem, kteří nám pomohli při přípravách zábavy, a hlavně všem, kteří 
přišli. Doufáme, že jste si večer užili a těšíme se na Vás při příští KoKi zábavě, kterou bychom chtěli 
uskutečnit nejpozději v říjnu 2017.             David Korecký a Markéta Kinterová 

 

CENA STOČNÉHO V ROCE 2016 
Náklady na stočné v obci Brandýsek jsou 36,40 Kč s DPH za 1 m3 vody.  
Obec občanům účtuje 30,-Kč (s daní) a zbývající část dotuje ze svého rozpočtu. 
Z rozhodnutí Rady obce Brandýsek bude od roku 2017 obec dotovat pouze ty nemovitosti, kde je alespoň 
jedna osoba přihlášena k trvalému pobytu. Občané v těchto nemovitostech budou i nadále platit stočné ve 
výši 30,-Kč za 1m3 vody. V nemovitostech, kde není přihlášena ani jedna osoba k trvalému pobytu, nebude 
dotace obcí poskytnuta a stočné bude účtováno v plné výši, tzn. 36,40 Kč za 1m3 vody. Změna se promítne 
nejdříve v účtovacím období říjen 2016 - říjen 2017. 
Rozhodným dnem, ze kterého bude obec vycházet, pro posouzení, zda je v nemovitosti přihlášena osoba 
k trvalému pobytu, je 30. 12., poprvé 30. 12. 2016, u nově zkolaudovaných nemovitostí do 14 dnů po 
kolaudaci 
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Anketa  
Výzkum veřejného mínění v obci Brandýsek 

 

V rámci přípravy strategického rozvojového plánu obce vás žádáme  
o anonymní vyplnění několika anketních otázek: 
 
Zaškrtněte jedno čtvercové pole s číselnou hodnotou od 0 do 10 bodů.  
0 bodů znamená, že jste minimálně spokojen(a)  
10 bodů znamená, že jste maximálně spokojen(a). 
 

1. Jak jste celkově spokojen(a) se životem v obci ? 

 
 

2. Které záležitosti podle vás v obci fungují dobře? 
Napište: ( Například: svoz domovního odpadu ) 
- 
- 
- 
 
3. Které záležitosti podle vás v obci nefungují dobře? 
Napište: 
- 
- 
- 
4. Jaké priority budoucího rozvoje by podle vás měla obec prosazovat? 
Napište: 
- 
- 
- 
 
5. Jste ochoten(-na) se na budoucím rozvoji obce osobně podílet? 
zaškrtněte: 

 ano                             ne          
 
6. Jste spokojen(a) se stavem občanské vybavenosti? 
(obchody, služby, úřady a instituce ) 
 

 
 

7. Jste spokojen(a) se stavem dopravní obslužnosti? 
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8. Jste spokojen(a) se stavem technické infrastruktury?  
( voda, kanalizace, plyn atd. ) 

 
 

9. Jste spokojen(a) s úpravou veřejných prostranství? 

 
 
10. Jste spokojen(a) se stavem obecního majetku? 

 
 
11. Jste spokojen(a) s atmosférou a mezilidskými vztahy v obci? 

 
 
12. Jste spokojen(a) se stavem bezpečnosti v obci? 

 
 
13. Jste spokojen(a) se stavem kulturního a společenského života v obci? 

 
 
14. Uveďte podle vašeho názoru, jakou orientační částku ročně má  
obec na svůj rozvoj přibližně k dispozici? 
Napište částku Kč: 
 
15. Měla by obec výdaje na rozvoj : 

 zvýšit                              udržovat                         snížit 
 

16. Pokud jste označili  zvýšit, uveďte jaké výdaje naopak snížit: 
Napište: 
 
 

17. Pokud jste označili  snížit, uveďte jaké výdaje naopak zvýšit: 
Napište: 
 
 
18. Jak nejlépe by se dalo využít prostranství u dolu Michael? 
Napište: 
 
 
Děkujeme za vaši spolupráci. Vyplněný dotazník odevzdejte, prosím,  
na obecní úřad, nebo ho vložte do bílé poštovní schránky ve vestibulu obecního úřadu 
nejpozději do  30.11.2016. Dotazníky jsou k dostání i na obecním úřadě. 
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Z HISTORIE OBCE 

Firma LIMEK APG a. s. opravila z vlastních finančních prostředků zdevastovanou kulturní 
památku-Těžní věž dolu Michael v Brandýsku dostala nový kabát! 

 
Po ukončení těžby uhlí na Kladensku se do 
dnešní doby dochovaly pouze čtyři dominanty 
ocelových těžních věží. Mimo jiné nám 
nenávratně zmizely například takové technické 
unikáty, jakým byla atypická příhradová těžní 
věž na Dole Zápotocký v Dubí. Tato krasavice 
vysoká 29 metrů se čtyřmi lanovnicemi 
umístěnými pod sebou byla snesena v roce 
1991 (obr. č. 1). Zachránit se nepodařilo ani  

těžní věž na Dole Tuchlovice (Nosek) v Tuchlovicích, která byla stržena 27. prosince 2004. Na Kladensku tak 
můžeme v současnosti spatřit pouze konstrukce těžních věží na bývalých dolech Schoeller v Libušíně, 
Mayrau ve Vinařicích (jáma Mayrau a Robert) a Michael v Brandýsku. Všechny jsou zapsány do seznamu 
kulturních památek ČR. Z toho dvě (Schoeller a Michael) jsou již opraveny. Rekonstrukce se jistě v příštích 
letech dočkají i obě těžní věže na Mayrovce.   
Právě u věže na Michaelce v Brandýsku můžeme v této souvislosti bez nadsázky hovořit o velkém zázraku. 
Několikrát hrozilo její sešrotování, a přesto se dočkala rekonstrukce.  
- Postavena byla v letech 1906 - 1909. Od roku 1910 až do 50. let minulého století však bez jakékoliv údržby 
pouze rezavěla a chátrala.  
- V letech 1953 - 1965 prováděl n. p. Důl Zápotocký v Dubí na dole Michael v Brandýsku celkovou 
rekonstrukci s cílem vydobýt zbylé zásoby uhlí, při které byla těžní věž opravena a zesílena. 
- V roce 1965 Důl Zápotocký ustupuje od svého záměru a důl Michael ponechává svému osudu. 
- V 70. letech minulého století přichází první pokus o likvidaci těžní věže, kdy svazáci SONP Kladno, 
v rámci „pomoci hutím“, chtěli věž rozřezat a odvézt do šrotu. Nepodařilo se jim však zajistit 
dostatečně vysoký jeřáb a tak ze zámyslu sešlo. 
- Koncem 80. let min. stol. vlastní důl Michael Okresní stavební družstvo Kladno a s tím i druhý pokus 
o snesení těžní věže. Ani tentokrát to nevyšlo a žádost byla zamítnuta. 
- v 90. letech min. stol. přechází objekt do soukromého vlastnictví. 
- 23. května 1995 podává majitel nemovitosti žádost o odstranění stavby. V té době však již probíhalo 
na Ministerstvu kultury ČR řízení ohledně prohlášení dolu Michael v Brandýsku za nemovitou kulturní 
památku ČR. Žádost o odstranění stavby byla tedy zamítnuta. Ani třetí pokus o likvidaci těžní věže 
nevyšel.  
- V roce 1997 se stal důl Michael v Brandýsku kulturní památkou ČR. Problém však byl v tom, že zůstal 
v soukromém vlastnictví. Pozdější vlastníci neměli buď zájem, nebo dostatek finančních prostředků na 
nákladné opravy těžní věže. Objekt tak stále více chátral a svým stavem začal ohrožovat své okolí.  
- V letech 2009 - 2010 se sice podařilo ve spolupráci s majitelem nemovitosti, Klubem přátel hornických tradic 
Kladno a oddělením památkové péče Magistrátu města Kladna vypracovat celkem dvě žádosti o dotaci na 
opravu těžní věže. Odbor kultury a památkové péče Středočeského kraje však ani jednu neschválil. 
- S rokem 2012 přichází žádost majitele o vyjmutí objektu ze seznamu kulturních památek ČR. Žádost 
je opět zamítnuta s odůvodněním, že věž je opravitelná, a tak ani čtvrtý pokus o likvidaci těžní věže 
nevyšel.  
- V roce 2013 je kulturní památka důl Michael v Brandýsku na prodej.  
- Roku 2014 kupuje objekt firma LIMEK APG a.s. 
Zdánlivě neskutečné se tehdy stalo skutkem. Nový majitel, jako první z řady předchozích vlastníků, nemá 
zájem těžní věž zlikvidovat. Naopak je ochoten vložit do kulturní památky nemalé finanční prostředky a 
postupně celý objekt renovovat a opravit. 
Začátkem roku 2015 proběhlo jednání s firmou HBZS Praha, která následně provedla průzkum skutečného 
stavu těžní věže, vypracovala cenovou kalkulaci pro opravy včetně výměny zkorodovaných částí konstrukce, 
dále její opískování a nátěr základní a svrchní barvou. 
Práce prováděné horolezeckým způsobem byly zahájeny ještě téhož roku v srpnu. Nejdříve bylo nutné 
opravit schodiště do koruny věže, kde většina původních schodnic zcela chyběla a zbytek byl zdevastován 
korozí. Následovala výměna střešní krytiny věže.  Zkorodované plechy ohrožovaly obyvatele v blízkém okolí. 
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V listopadu 2015 byly práce přerušeny, firma LIMEK APG a. s. s finančním přispěním obecního úřadu těžní 
věž vánočně vyzdobila a za hojné účasti obyvatel Brandýska slavnostně rozsvítila.   
Začátkem roku 2016 majitel vypracoval žádost o dotaci na opravu kulturní památky a odeslal na Odbor 
kultury a památkové péče Středočeského kraje. Opět neúspěšně. 
I přes zamítnutou dotaci však rekonstrukce pokračovala a v srpnu 2016 byla opravená těžní věž předána 
majiteli. 
Předsedou představenstva firmy LIMEK APG a.s. je pan Ing. Jan Bor, kterého jsem požádal o několik 
informací: 
- Nestává se často, že by v současné době někdo koupil kulturní památku. Co Vás ke koupi starého 
dolu přivedlo? 
Přiznám se, koupit kulturní památku nebylo mým cílem. Potřeboval jsem technický areál, který by splňoval 
mé představy o technickém zázemí naší společnosti. Nejsem tak úplně zastáncem budování „moderních 
krabic“ na poli zvláště v kraji, kde byl po dlouhá léta rozvinutý průmysl a je zde dostatek objektů, které již 
někdo za tímto účelem postavil. Mám rád budovy s historií a areál na Brandýsku splňoval i čistě praktické 
požadavky (dostupnost, vzdálenost od dálnice apod.). A tak, když jsem zjistil, že je na prodej a já už opravdu 
potřeboval někam přesunout technické zázemí společnosti, koupil jsem ho. To, že se jedná o kulturní 
památku, jsem se dozvěděl až jako skoro poslední informaci před koupí.  
- Myslím, že ve Vašem případě se nejednalo pouze o běžný přístup k výběru nemovitosti, ale určitě 
jste měl k objektu i osobní vztah.  
Přiznám se, že věž se mi líbila, ale já potřeboval halu, kus pozemku a kancelář a nechtěl jsem stavět 
„krabici“. To, že k tomu byla věž byl takový bonus.  
- Já se na těžní věž dívám už 66 let. Mám k ní tedy velice úzký vztah a v minulosti jsem s ní prožíval 
jak snahy o likvidaci, tak i naději na její zachování. Stejné to bylo i ve Vašem případě, kdy jsem 
pečlivě sledoval, co bude po změně majitele kulturní památky následovat.  
Vy jste byl ovšem první majitel, který nechtěl nechat těžní věž svému osudu, kdy postupující korozí 
dojde k její likvidaci, ale rozhodl se ji z vlastních finančních prostředků opravit a zachovat.  
Co Vás vedlo k tomuto rozhodnutí a pokud je to možné zveřejnit, jak velké byly celkové náklady na 
opravy? 
Víte, když už jsem ten areál koupil a začal zlehka zjišťovat věci s ním spojené, bylo jasné, že věž se musí 
opravit. Já jsem vystudoval ČVUT Stavební fakultu a z ocelových konstrukcí mám „státnice“. Nerozumím 
hornické činnosti, ale pro mě je věž technicky nádherným dílem, dokladem inženýrské vyspělosti a umu 
minulých generací. Zde bych se rád trochu zastal předešlého majitele areálu. Ta konstrukce nezkorodovala 
za období, kdy on areál vlastnil. O tu věž se nikdo nestaral již dvacet nebo třicet let před tím. Já mám štěstí, 
že koupi objektu podpořila má manželka, která v tomto regionu vyrůstala. Bylo jí tedy jasné, že peníze na 
opravu budou muset být trochu i na úkor rodiny. Kolik to zatím stálo Vám klidně prozradím. Rozpočet na 
opravu celé věže (tedy i té části skryté v budovách) je 1,45 miliónu korun. Zatím máme opraveno vše, co je 
vidět a utratili jsme cca dvě třetiny z rozpočtu. Jak bylo zmíněno v článku pana Jaroslava Grubnera bez 
koruny příspěvku.  
- Nebudu zapírat, že když jste mě požádal o informace na firmu HBZS Praha k vypracování cenové 
kalkulace na opravy těžní věže, měl jsem obrovskou radost. S ukončením oprav těžní věže však práce 
na objektu nekončí. Co bude dál? 
Co bude dál vyplývá z mé předešlé odpovědi. Ještě musíme opravit spodní část ocelové konstrukce. Já 
doufám, že do konce roku by mohla být hotová architektonická studie konečné podoby celého areálu. Podle 
tohoto návrhu a podle finančních možností společnosti budeme pokračovat v rekonstrukci areálu. Musíme si 
na to ale nejdřív vydělat. Cyklostezka, Čapí hnízdo ani golfové hřiště se nám sem nevejde, a tak s nějakou 
dotací asi počítat nemůžeme.  
- Vnitřní prostor šachetní budovy přímo vybízí k různým výstavám nebo kulturním akcím. Počítáte i 
s těmito aktivitami? 
Primárně bude areál sloužit potřebám společnosti. Nicméně jsem si vědom toho, že prostor "pod věží" má 
svůj půvab, a tak kdyby měla obec v budoucnu zájem pořádat zde nějakou kulturní akci, určitě bychom se 
domluvili. Tak jako v případě vánočního osvětlení.  
- Mohou se i letos obyvatelé Brandýska a širokého okolí těšit na vánoční rozsvícení těžní věže, jejíž 
výzdoba je jistě originální v celé ČR?  
Opět jsem odpověděl v předstihu. Na nákup osvětlení věže obec přispěla, takže svítit bude.  
Děkuji za rozhovor i za zachování kulturní památky a přeji Vám i Vaší firmě hodně pracovních 
úspěchů. Ať se daří i v příštích letech.         

S hornickým Zdař Bůh!    Jaroslav Grubner 
 Klub přátel hornických tradic Kladno z.s. 
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VZDĚLÁVACÍ INSTITUCE 
ZŠ a MŠ Brandýsek 

 
Koncem září pro naše nejmenší žáčky ve školce 
zahráli studenti  z kladenského gymnázia pohádku 
o kocourkovi s modrýma očima a jeho 
dobrodružstvích. Mezi herci, kteří předvedli skvělé 
výkony, se objevili i naši bývalí žáci. Pohádka se 
všem moc líbila a těšíme se na další představení.  

Na přicházející podzim se je 
třeba pořádně připravit. Děti 
z třídy Mráčků se učily o prevenci 
nemocí, vitamínech a o zdravém 
životním stylu. Jednou z 
nejlepších aktivit bylo 
ochutnávání ovoce. Děti byly 
opravdu statečné, nechaly si 
zakrýt oči a ochutnaly neznámé 
plody. Dokonce našly odvahu na  

mochyni, různé druhy melounu či papáju a mango. 
Snědlo se všechno do posledního drobečku.   
Ve středu 12. 10. 2016 proběhla ve školce akce 
s názvem  ,,Dýňování", které se zúčastnili všichni 
jako jedna velká parta - děti, rodiče, paní učitelky, 
paní provozní a náramně si to užili. Rodiče s dětmi 
vydlabali a vyřezali dýně, které nám  zdobily školku. 
Při práci jsme si pochutnali na dýňových dobrotách, 
které napekli někteří z rodičů a po kterých se jen 
zaprášilo. 

Žáci naší školy 
si v úterý 4. 10. 
připomněli 
Mezinárodní 
den zvířat. Na 
druhém stupni 
si učitelé pro 
žáky připravili 
úlohy tematicky 
zaměřené na 
zvířata a jejich  

svět. Do lavic na prvním stupni toho dne usedli 
místo žáků zástupci zvířecí říše: lvi, kočky, psi, 
netopýři, medvědi, opice, žirafy, tygři, pestrobarevní 
papoušci, králíci a zajíci, jedno prase domácí, jedna 
liška obecná, jeden tučňák, opravdový živý křeček 
Čumáček, morčátko Růženka, zakrslý králíček 
Bobeš, a dokonce andulka vlnkovaná. Ve „zvířecí 
škole“ nechyběla také zvířata za katedrou. Výuky 
počtů, čtení, psaní i kreslení se ujaly: ctihodná paní 
vrána, dvě pandy velké, papoušek, moudrá sova a 
dosud nezimující ježek.  Zvířátka se nejprve 
vzájemně představila, čím se živí, kde žijí a proč 
jsou užitečná nebo zajímavá. Pak se jednotlivé 
skupiny dětí - zvířat věnovaly důkladnému 
poznávání svých živočišných kolegů podle počtu 
končetin, srsti, zvuků a mohly si zasoutěžit v A-Z 

kvízu zvířecích 
rekordů. Nakonec 
se všichni naučili 
pěknou písničku od 
Z. Svěráka a J. 
Uhlíře – Svátek 
zvířat. Celým 
projektem se také 
prolínaly informace 
o ochraně životního  

prostředí a o osobní odpovědnosti každého za péči 
o „němé tváře“ kolem nás. Žáci toho dne však 
žádnými němými tvářemi nebyli a ukázali, že toho 
hodně o přírodě ví, a jistě se dozvěděli zase něco 
nového. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dvě říjnová úterní dopoledne parkovalo před 
budovami  naší školy služební auto Obecní policie 
Stehelčeves. Naše žáky totiž navštívil str. Marek  a 
postupně všechny seznámil s výstrojí i výzbrojí 
pracovníka obecní policie. Žákům vysvětlil i 
připomenul bezpečnostní pravidla při různých 
činnostech a ochotně zodpovídal i jejich všetečné 
dotazy. Velký úspěch zaznamenal také při ukázce 
výbavy služebního auta a na závěr děti zachytil 
policejním radarem.  Strážmistru Markovi děkujeme 
za jeho ochotu, trpělivost a těšíme se na další 
spolupráci. 
I žáci druhého stupně naší základní školy pokračují 
v návštěvách Centra ekologické výchovy Kladno – 
Čabárna. Tentokrát se žáci 8. třídy a o týden 
později žáci 7. třídy zúčastnili vzdělávacího 
programu Ptačí svět. Během celého dopoledne se 
nejen seznamovali s našimi nejznámějšími druhy 
ptáků, jež poznávali podle vzhledu i hlasu, ale 
zjišťovali i více informací o různých aspektech 
života ptáků. Vše probíhalo pomocí aktivit a soutěží, 
takže se např. pomocí hry setkali s různými 
problémy, které mohou čekat obyčejného čápa při 
letu do zimovišť v Africe. Na závěr programu si 
zkusili i práci ornitologů, když kroužkovali plyšové 
ptáky, ale i takto označené jedince identifikovali do 
formulářů, které používají i skuteční vědci. Celý 
program se žákům velmi líbil.   
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SDRUŽENÍ V OBCI 

 

SDH Brandýsek 
 

Výjezdová jednotka   
 
V září jsme byli povoláni ke dvěma událostem. 
První byla 3. 9. 2016 v kladenské části Dříň, kde 
došlo k požáru garáže. Druhá událost byla 
ohlášena pár hodin nato. Tentokrát se jednalo o 
požár trávy na okraji obce Stehelčeves, který se 
nakonec ukázal jako planý poplach. Mimo to se 
část naší jednotky zúčastnila školení nositelů 
dýchací techniky na stanici HZS ČR v Příbrami.  

Hasičská mládež 

Tak jak rychle 
začal školní rok, 
tak rychle jsme 
se my pustili do 
roku 
soutěžního, a to 
hned 3.9. 2016 
v Plchově, kde  
se konalo I. kolo  

hasičské ligy. Soutěžilo se v disciplíně štafeta 
požárních dvojic a v požárním útoku. Naši starší 
žáci obsadili krásné 3. místo. Hned následující 
den jsme se zúčastnili Krajského setkání 
přípravek v Kolíně. I odtud si naše přípravka 
odvezla krásné ceny a zážitky. V sobotu 10. 9. se 
konalo II. kolo hasičské ligy, tentokrát ve Vraném. 
Odtud si naši starší žáci odvezli 4. místo. 
Následující víkend jsme se zúčastnili třídenního 
soustřední v Libušíně. 24. 9. se ve Hřebči konalo 
III. kolo hasičské ligy. I zde se soutěžilo  

v požárním 
útoku.Tentokrát 
se nám tolik 
nedařilo a přivezli 
jsme si 12. místo. 
Poslední akcí, 
které jsme se 
v září zúčastnili, 
byl trénink na  

ZPV (závod požárnické všestrannosti), který se 
konal 25. 9. 2016. Dětem jsme vytvořili okruh 
podobný tomu, který poběží na závodech 
samotných.  
 

Markéta Slapničková, velitel SDH Brandýsek 

Military klub Brandýsek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V sobotu 1.10. 2016 uspořádal Military klub 
Brandýsek ve spolupráci s obecním úřadem 
již 5. Military den, který byl zaměřen na děti i  
dospělé.  
Teplé sobotní odpoledne přilákalo kolem 
pětiset návštěvníků. Diváci mohli již jako  
v předešlých ročnících vidět zásahovou 
jednotku a psovody věznice Vinařice, psovody 
z ostrahy letiště Václava Havla, modeláře  
z Postoloprt. Bojové umění předvedl oddíl 
Karate Budokai Brandýsek. 
Nově se na akci představila Pořádková 
jednotka policie ČR, která předvedla 
skvělý zákrok proti místním rowdies. 

Jako další 
nováček se 
uvedl 
airsoftový 
team Honey 
Badger 
Operators, 
který sehrál  

pěknou fiktivní ukázku bojů v Iráku. 
Po celou dobu byla vystavena jak vojenská 
tak civilní technika veteránů, na které se 
mohly děti po ukázkách povozit. 
V hlavním stanu zahrála k poslechu místní 
bluegrassová skupina Fechtýři, která letos 
slaví 43 let od svého založení. 
Po celou dobu fungoval stánek  
s občerstvením a pro vytrvalce se do 22.00 h 
pouštěla reprodukovaná hudba. 
 
Z našeho hlediska se akce vydařila a doufám, 
že se líbila i všem zúčastněným. 
 

          Marek Polčič předseda MK Brandýsek 
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POZVÁNKY NA AKCE 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

31.12.2016 o půlnoci proběhne tradiční novoroční přípitek a ohňostroj 
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SPORT 

FK Brandýsek 
Fotbalisté na vítězné vlně. 
Fotbalisté FK Brandýsek zažili velice úspěšný měsíc říjen. Hned první den v měsíci dokázali zvítězit 
na hřišti K. Žehrovic. Utkání, kterému chyběly branky, nakonec rozhodl v náš prospěch střelecky 
disponovaný Dvořák.                  6. kolo SK K.Žehrovice – FK 0 : 1 poločas 0:0 
K dalšímu zápasu přijela na naše hřiště nepříjemná Běleč. Hned od začátku bylo jasně zřetelné, že 
to bude náročné utkání. Navíc od 24. minuty jsme hráli v deseti po vyloučení kapitána J.Hinka.  Díky 
důslednému Stöklovi jsme vyhráli první půli 1 : 0. V druhém poločase se trefil z trestného kopu 
Houha a zvýšil na 2 : 0. Bělečtí ale stále hnali do útoku a snažili se o vyrovnání. Jejich snahy utnul 
třetím gólem Mladý. Hosté v 91.min. korigovali na konečných 3 : 1.   7. kolo FK – S. Běleč 3:1  
O týden později jsme jeli potvrdit roli favorita do Hrdlíva. A naplnili jsme ji bohatě. Vítězství 6 : 1 
hovoří za všechno !                  8. kolo SK Hrdlív – FK 1:6  
V sobotu 22. října zavítalo na náš stadion béčko Tuchlovic. Mladý celek hostů zlobil pouze v prvním 
poločase, kdy se ujal vedení. Po rohovém kopu srovnal hlavou Tesař. Poločas 1 : 1. Druhá půle 
přinesla pro naše barvy dvě branky a tři body byly doma. Zásluhou R. Stökla. 

 9. kolo FK – AFK Tuchlovice „ B“ 3:1 
Poslední říjnový víkend nám přihrál další béčko, tentokráte ze Slaného. Dramatické utkání skončilo 
nerozhodně bez branek. V penaltovém rozstřelu byli šikovnější hosté a získali druhý bonusový bod. 
Ruku na srdce – Slaňáci byli celý zápas lepší a bodík bereme. 

     10. kolo FK – SK Slaný „B“ 0:0 na pok.kopy 3:5                                                                                                           
 

Jaroslav Mach – předseda FK Brandýsek   

Vážení čtenáři KIZOBu, 
dovolte, abychom vás na několika následujících řádcích informovali o činnosti mládežnických oddílů 
FKB.  
Mini přípravka: trenér-Leoš Reichl, sdružuje děti ve věku 3 až 6 let, tréninky v PO+ST 16,30-18,00. 
Kromě vlastních tréninků pořádáme minimálně jednou měsíčně mimořádnou akci, např. Fotbalové 
noci v tělocvičně, Cyklistické výlety, opékání buřtů, turnaje, brigády atd. Veřejnost nás mohla vidět 
doma na hřišti FKB při květnovém turnaji o Pohár Osvobození (8.5. 2016), v červnu 2016 v televizi 
ČT Sport ve Fotbalové abecedě při turnaji na Strahově nebo při miniturnaji na Brandýsku 8.10. 2016 
(3. a 4. místo z 8 týmů). Z podzimních akcí zvu na miniturnaj 19.11. 2016 ve Slaném na umělé trávě  
nebo 10.12. 2016 na Fotbalovou abecedu při turnaji v Letňanech (zřejmě také v TV). 
Mladší přípravka: trenéři-Jan Gruber a Jaroslav Smetana, sdružuje děti ve věku 5-9let, tréninky (v 
současnosti v PO+ST+PÁ 17,00-18,30). Tato věková kategorie navazuje na výbornou práci 
předchozího hlavního trenéra Jiřího Macáka, který se posunul k přípravce starší. Tato věková 
kategorie nastupuje především v přátelských utkáních tréninkového typu. 
Starší přípravka: trenéři-Jiří Macák a Petr Mladý, sdružuje děti ve věku 8-10 let, pravidelně se 
střetává v rámci Okresní soutěže, pořádané FAČR.  Do června byla kategorie vedena Vincencem 
Artimem. Tréninky s mladší přípravkou (PO+ST+PÁ 17,00-18,30). 
Žáci a dorost: kategorie pro tyto věkové skupiny jsme nedokázali trenérsky ani hráčky dostatečně 
obsadit. Osobně za zásadní vidím naši neschopnost adekvátně motivovat mládež a dostatečně 
nahradit končícího trenéra Jiřího Vaňka, který se věnoval své skupině 10 let a kterému bych rád 
jménem FKB za práci na tomto místě veřejně poděkoval. Dlouhodobě plánujeme obnovení těchto 
kategorií.  
Výsledky turnaje minipřípravky 8.10. 2016 (pořadí): Slavoj Kladno, SK Slaný 2010, FKB černý, FKB 
oranžový, SK Stehelčeves, SK Velké Přítočno modrý, SK Velké Přítočno žlutý, SK Slaný 2011. 
Všem, kteří se na činnosti, podpoře a pomoci mládežnických oddílů FKB podílejí, děkuje 

Leoš Reichl, tajemník mládeže FKB 
Výsledky mládežnických oddílů naleznete na http://fkbrandysek.webnode.cz/ 
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Mistrovství světa v aerobiku 
(Rakousko, Vídeň – 2016) 

Ve dnech 18-23.10. 2016 se konalo Mistrovství světa ve sportovním 
aerobiku a fitness týmech, kterého se zúčastnili i reprezentanti České 
republiky. Z naší obce Brandýsek splnily na tento šampionát kvalifikaci 
Nelly Grubnerová a Lucka Frolíková, které za klub Fit studio 
Venuše Kladno vybojovaly neuvěřitelné 2. místo v kategorii kadet - 
Step Grande. Staly se tak vicemistry světa v této třídě pro rok 2016. 
Šampionát byl od začátku v režii ruského týmu Čajka, který 
mimochodem zvítězil i na Mistrovství Evropy 2016, které pořádalo 
město Karlovy Vary a bylo zřejmé, že bude velmi složité tento tým 
z pověstného trůnu sesadit. V semifinálových bojích holky z Fit studia  
Venuše Kladno předvedly velmi soustředěný a prakticky bezchybný  

výkon, který jim při hodnocení rozhodčích přinesl průběžnou druhou příčku v pořadí týmů 
šampionátu. Bylo jasné, že udržení této pozice ve finálových bojích, které budou druhý den, bude 
neuvěřitelně složité. Výborná nálada holkám vydržela, a tak nervózní z možného úspěchu byli 
hlavně rodiče a fanoušci, kteří tým bezmezně podporovali a neustále skandovali Czech republic, 
Czech republic… 
Druhý den los přisoudil holkám neoblíbenou pozici zahájit finálové boje jako první v pořadí týmů. 
Svou roli však zvládly na jedničku a prakticky bez chyby dokázaly ještě své vystoupení, pod 
taktovkou trenérů, vystupňovat a znovu zopakovat velmi kvalitní výkon. Finále je však finále a 
všechny týmy se na tento den připravily velmi dobře, a tak nebylo jisté, jestli se povede udržet pozici 
vybojovanou v semifinále. Nervozita a napětí se stupňovala a všichni už jen čekali, jak to nakonec 
dopadne. Při vyhlašování výsledků si rodiče a trenéři prakticky vylamovali palce a doufali, že to 
nebude ta neoblíbená čtvrtá, tedy bramborová, a odvezeme z Vídně minimálně bronzovou medaili. 
V okamžiku, kdy byla vyhlášena čtvrtá pozice a nejednalo se o kladenský tým, propukla v hledišti 
neuvěřitelná euforie, která vygradovala do neuvěřitelných otáček. V tento okamžik rodičům v hledišti 
gratulovali i fanoušci Austrálie, kterým se vystoupení holek také velmi líbilo. Pomyslnou třešničkou 
na dortu bylo nakonec fantastické druhé místo hned za týmem z Ruska, které zaslouženě zvítězilo a 
odvezlo si tak zlaté medaile. Velice emotivní vyhlašování výsledků a předávání medailí a diplomů 
bylo korunováno nástupem s vlajkami jednotlivých zemí a poslechem hymny vítězného státu.  
Následné focení a oslava nebraly konce…                  

Za sportovní komisi Ivona Černická 
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REKLAMA/INZERCE 
 

Na této stránce otiskneme Vaše reklamy a inzeráty. Cena reklamy je 150 kč v délce max. 55 znaků. Cena 
inzerátu je 25 kč v délce max. 55 znaků. Inzeráty a reklamy posílejte na email info@brandysek.cz. Uzávěrka 
následujícího vydání je vždy uvedena ve spodní části této stránky. Redakce si vyhrazuje právo na korekturu 
textu a v případě nevhodného obsahu nezveřejnění reklamy. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
¨ 
 
 
 
 
 
 
 
 
INFORMACE    
Pošta Brandýsek      Obecní úřad Brandýsek 
 
Tel.: 312 283 791      Tel.: 312 283 701 
PO: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-17:00 hod.  E-mail: info@brandysek.cz 
ÚT: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-16:00 hod.   
ST: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-18:00 hod.  PO:  7:00-11:00 12:00-17:00 hod. 
ČT: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-16:00 hod.  ST: 7:00-11:00 12:00-18:00 hod. 
PÁ: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-16:00 hod.  ČT:           12:00-14:30 hod. 
 
Knihovna Brandýsek 
 
ÚT: 8:30-11:00 12:00-17:00 hod.  SO: 9:00-15:00 hod.     Tel.: 722 169 111 
ČT: 8:30-11:00 12:00-17:00 hod.  E-mail: brandysek.knihovna@seznam.cz 
         
HASIČI Brandýsek      Obecní policie Stehelčeves  
Tel.: 721 955 381      Tel.: 725 811 968 
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